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aan GEERT BOURGEOIS
MINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN BUITENLANDS BELEID EN 
ONROEREND ERFGOED

Europees Geneesmiddelenagentschap  -  Vestigingsplaats

Op vrijdag 24 februari 2017 liet de minister-president in de media optekenen dat hij 
graag het Europees Geneesmiddelenagentschap (EMA, European Medicines Agency) naar 
België, specifiek naar Vlaanderen, zou zien komen. Het agentschap is momenteel 
gevestigd in Londen en zou ten gevolge van de brexit een nieuwe thuishaven moeten 
zoeken en vinden. De minister-president gaf aan dat Vlaanderen en België inzake de 
farmaceutische industrie en geneesmiddelenonderzoek enkele stevige troeven in handen 
hebben, die onze regio aantrekkelijk zouden maken voor het EMA.

1. Naast de in het artikel geciteerde troeven, welke argumenten ziet de minister-
president nog om het EMA te overtuigen zich te vestigen in Vlaanderen?

2. Heeft de minister-president in dit kader reeds contact gehad met het EMA of 
organisaties op Belgisch of Europees niveau om dit aan te kaarten? Zo ja, wat was 
het resultaat? 



GEERT BOURGEOIS
MINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN BUITENLANDS BELEID EN 
ONROEREND ERFGOED

ANTWOORD 
op vraag nr. 204 van 28 februari 2017
van JAN BERTELS    

Ik verwijs naar mijn antwoord op de schriftelijke vragen nrs. 144 en 199 van 
respectievelijk 23 januari en 23 februari 2017 van Renaat Landuyt. 


